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دوئل پنهان 2 ايرانى در آن سوى مرزها؛
 آقاى گل ايران منم

 مهدى طارمى و سردار آزمون با 13 گل بهترين 
گلزنان ايرانى خارج از كشور به حساب مى آيند.

ــه به پايان ليگ هاى اروپايى نزديك  در حالى ك
مى شويم؛ رقابت براى كسب عناوين گروهى و فردى 
به اوج خود رسيده است. در روسيه و در فاصله چهار 
ــت قهرمانى خود  ــابقات زني هفته مانده به پايان مس
ــز ريوآوه براى  ــت. در پرتغال ني ــجل كرده اس را مس
ــانس  ــارم تلاش مى كند اما ش ــيدن به مقام چه رس

چندانى براى اروپايى شدن ندارد.
ــرا اين 2 تيم را مثال زديم؟ به خاطر اينكه 2  چ
ــط حمله آنها به ميدان مى روند.  بازيكن ايرانى در خ
ــيده اند و اين  هر 2 بازيكن در اين فصل خوش درخش
بهترين خبر براى دراگان اسكوچيچ در تيم ملى ايران 
ــود كه 2 عنصر اصلى تيمش در خط  محسوب مى ش

حمله آمادگى بالايى دارند.
ــه رفاقت  ــدى طارمى ك ــون و مه ــردار آزم س
ديرينه اى نيز با يكديگر دارند اين روزها به ستاره هاى 
اصلى تيم شان تبديل شده اند و مدام گلزنى مى كنند. 
ــيده اند و رقابت پنهانى  حالا هر 2 به 13 گل زده رس
ــه بايد ديد در  ــت. رقابتى ك ــده اس بين آنها ايجاد ش
ــد و عنوان  نهايت كدام يك در آن به پيروزى مى رس
ــت  ــور را به دس ــاى خارج از كش ــاى گل ايرانى ه آق
ــت كه تعداد گل هاى  ــى آورد. نكته جالب تر اين اس م
ــردار و طارمى نسبت به آقاى گل فعلى ليگ ايران  س

يعنى شهريار مغانلو يك گل بيشتر است.
ــردار و هم مهدى تنها چهارهفته فرصت  هم س
ــگ پرتغال و  ــاى خود را در لي ــد تا تعداد گل ه دارن
ــيه افزايش بدهند. آزمون در اين فصل 25 بازى  روس
ــازى. با اين حال ميانگين  ــام داده و طارمى 26 ب انج
ــدان بوده 78  ــتاره زنيت در مي ــداد دقايقى كه س تع

دقيقه بوده است و رقيب او 77 دقيقه.
ــتاره تركمن تيم ملى فوتبال ايران هر 149  س
دقيقه موفق به گلزنى شده و مهاجم تنگستانى ايران 
ــت.   ــه دروازه حريفان را باز كرده اس ــر 153 دقيق ه
ــاس گل اما  ــدى 2 پ ــاس گل داده و مه ــردار 6 پ س
ــت پنالتى هم گرفته است. مهاجم  مهاجم ريوآوه هش
ــت داده و همتاى او  ــت 17 موقعيت بزرگ از دس زني
ــت.  در پرتغال 14 فرصت بزرگ را از به هدر داده اس
ــردار آمار بهترى دارد. او 11  در ايجاد موقعيت هم س

موقعيت ساخته و طارمى 6 موقعيت.
ــه باقى مانده كدام  ــال بايد ديد در چهار هفت ح
يك از اين 2 نفر مى توانند آقاى گل اين فصل فوتبال 
ــور شوند. طارمى با صدر جدول  ايران در خارج از كش
ــردار  ــان ليگ پرتغال چهار گل فاصله دارد و س گلزن
ــه گل. هر 2 آخرين فصل حضور خود در تيم هاى  س
ــت در  ــردار قرار اس ــان را تجربه مى كنند. س فعلى ش
ــى ادامه دهد اما طارمى  ــور ديگرى به ماجراجوي كش
احتمالا در پرتغال مى ماند و به بنفيكا يا يكى ديگر از 

تيم هاى بزرگ پرتغال مى پيوندد.

چهره
آ ا ا 2 ا ئل

فعاليت غيرمجاز تعداد زيادى 
بانوى بوكسور در ايران 
به دليل عدم صدور مجوز

ــت: راه اندازى بوكس  ــيون بوكس گف دبير فدراس
ــت و اين  ــيون نيس ــت رئيس فدراس بانوان فقط خواس
موضوع مطالبه 30 ساله دختران ورزشكار ايرانى است.

ــدازى بوكس بانوان  ــد قبايى زاده درباره راه ان حمي
اظهار كرد: راه اندازى بوكس بانوان فقط خواست رئيس 
فدراسيون نيست و اين موضوع مطالبه 30 ساله دختران 
ــس داراى قدمتى   ــت. ورزش بوك ــى اس ــكار ايران ورزش
همپاى كشتى و فوتبال در كشور است و از برخى اظهار 

نظرهاى كارشناسان ورزشى تعجب مى كنم.
ــت بدانيد اكثر  ــى جالب اس ــح كرد: خيل او تصري
بانوان رزمى كار براى موفقيت در رشته هاى ديگر رزمى 
ــا توجه به تحقيقات  ــدا بوكس را ياد مى گيرند. ب در ابت
ــط هيئت هاى بوكس، در حال حاضر چند   ميدانى توس
ــور به طور غير  ــر كش ــزار نفر از بانوان عزيز در سراس ه
ــغول فعاليت در اين رشته هستند و با توجه  قانونى مش
ــط  ــوى وزارت ورزش، توس ــه عدم صدور  مجوز از س ب
ــيون هيچگونه نظارتى نمى توانيم داشته باشيم و  فدراس

اين مسئله كار را سخت كرده است.
ــان كرد: قطعا  ــيون بوكس خاطر نش ــر فدراس دبي
براى جلوگيرى از آسيب هاى اجتماعى، بايد مرجع ناظر 
ــد.  با توجه به افتخار آفرينى بانوان در  وجود داشته باش
ــوى آن ها  خواسته  ــته هاى رزمى اين خواسته از س رش
زيادى نيست. طى دو سال گذشته جلسات متعددى در 
ــار نيز به ما درباره  ــتيم و حتى يك ب وزارت ورزش داش

ممنوعيت بوكس بانوان چيزى نگفتند.
ــه آخرى كه همراه با  قبايى زاده ادامه داد: در جلس
ــوتان با معاون  ــيون و تنى چند از پيشكس رئيس فدراس
ــازه  ــتيم، اج ــوان وزارت ورزش داش ــرم ورزش بان محت
برگزارى دوره هاى آموزشى را به صورت شفاهى دريافت 
ــم. حتى معاون بانوان وزارت ورزش از اينكه لباس  كردي
ــيون  ــط فدراس ــلمان  با حجاب كامل توس ــوان مس بان
جهانى مورد قبول قرار گرفته بسيار خوشحال شدند. در 
مسابقات اخير آسيايى و جهانى نيز براى اولين بار بانوان 
مسلمان با لباس پيشنهادى فدراسيون بوكس ايران در 

مسابقات حاضر شدند.
ــى و  ــس ورزش المپيك ــت: بوك ــان گف وى در پاي
ــورمان  ــته بانوان كش ــت و قطعا در اين رش پر مدال اس
ــه اهتزاز در  ــلامى را ب ــم عزيز ايران اس ــد پرچ مى توان
ــطح آگاهى  ــا توجه به بالا رفتن س ــد. اميدوارم ب بياورن
ــكار در مورد مسائل فنى و اختصاصى  همه اقشار ورزش
ــا تحقيق صحبت  ــانه و ب ــته هاى مختلف، كارشناس رش
ــتيم، اما  ــر وزارت ورزش هس ــا تابع نظ ــم. قطعا م كني
ــخگو و مدافع  ــوان متولى ورزش بوكس بايد پاس به عن
حقوق علاقه مندان اين رشته باشيم. در روزهاى گذشته 
تماس هاى بيشمارى در اين مورد داشتيم كه اميدواريم 
ــكل  ــى و درايت معاونت وزارت ورزش اين مش با بررس

حل شود.

دريچه

ا ا ال ف

حذف چرخه انتخابى از گزينش 
رقابت هاى جهانى 2020

ــتى  ــى تيم هاى ملى كش ــه كادرهاى فن جلس
فرنگى و آزاد بزرگسالان با حميد سوريان نايب رئيس 
ــتى صبح ديروز برگزار شد. در جلسه  فدراسيون كش
مشتركى كه به منظور ارائه پيشنهادات و راهكارهاى 
ــاى تيم هاى  ــى برنامه ه ــورد چگونگ ــب در م مناس
ــا توجه به تقويم  ــالان و گزينش نفرات ب ملى بزرگس
ــاظ قراردادن  ــه جهانى و با لح ــروط اتحادي فنى مش
ــد، محمد بنا سرمربى تيم  ــرايط بحرانى برگزار ش ش
ملى كشتى فرنگى، محسن كاوه مدير فنى تيم هاى 
ملى كشتى آزاد، غلامرضا محمدى سرمربى تيم ملى 
ــتى آزاد، ابراهيم مهربان و بهروز حضرتى مربيان  كش
تيم هاى كشتى آزاد و فرنگى حضور داشتند و نفرات 
حاضر پيشنهادات و راهكارهاى خود را ارائه داده و در 
ــى صورت گرفت. يكى از موارد  مورد آن بحث و بررس
ــرايط  ــه با توجه به ش ــده در اين جلس مهم مطرح ش
ــارزه با كرونا  ــتاد ملى مب ــب مجوز از س بحرانى، كس
ــخص شدن برگزارى قطعى مسابقات  و همچنين مش
ــوى اتحاديه جهانى كشتى براى برنامه ريزى به  از س

جهت شروع تمرينات بود.
از ديگر موارد عنوان شده فرصت كم لحاظ شده 
تا شروع مسابقات جهانى و عدم امكان اجراى چرخه 
انتخابى بود و پيشنهاد شد كه مبناى انتخاب كشتى 

گيران طبق ضوابط سال گذشته باشد.
ــت حفظ  ــر گرفتن اولوي ــا در نظ ــن ب همچني
ــلامتى كشتى گيران به دليل شيوع ويروس كرونا،  س
ــات با رعايت كامل  ــرايط برگزارى تمرين در مورد ش

پروتكل هاى بهداشتى نيز بحث و تبادل نظر شد.

سايت بلژيكى:
كاوه رضايى

 اولويت سرمربى بروژ نيست

يك سايت بلژيكى مدعى شد عملكرد مهاجمان 
ــگاه را به  ــئولان اين باش ــم فوتبال كلاب بروژ مس تي

سمت جذب مهاجم جديد سوق داده است.
 سايت «voetbal24» بلژيك در گزارشى اعلام 
ــگاه كلاب بروژ به دنبال جذب مهاجمى  كرد كه باش
ــلى مورائس» برزيلى است.  ــبيه به «وس فيزيكى و ش
ــت: «كلاب بروژ چهار مهاجم يعنى  ــايت نوش اين س
ــكل، لوييز اوپندا و ديويد اوكركه را  كاوه رضايى، ماي
ــتانه، هيچكدام  ــار دارد. در اولين بازى دوس در اختي
ــند. دلايل كافى  ــذار باش ــتند تاثيرگ ــا نتوانس از آنه
ــريع يك مهاجم  براى كلاب بروژ براى پيدا كردن س
 ،nieuwsblad ــاس اعلام سايت وجود دارد. بر اس
ــد مهاجم فيزيكى  ــكى ها (بروژ) مى خواهن آبى مش

قدرتمندى را شبيه به وسلى مورائس جذب كنند.
ــف بداجى مهاجم 18  ــتانه، يوس در بازى دوس
ساله و سنگالى خيلى خوب عمل كرد. اين مى تواند 
ــد  ــر بد براى كاوه رضايى يا لوييز باش ــه معناى خب ب
ــرمربى بروژ)  ــه در اولويت هاى فيليپه كلمنته (س ك

نيستند.»

تغيير زمان بازى فجر سپاسى 
شيراز در هفته 29 ليگ دسته يك

ــم داماش گيلان و  ــان برگزارى ديدار دو تي زم
ــهيد سپاسى از هفته بيست و نهم ليگ دسته  فجرش
ــابقات سازمان ليگ اعلام  اول تغيير كرد. كميته مس
ــهيد  ــم داماش گيلان و فجر ش ــابقه دو تي كرد: مس
ــى شيراز از هفته بيست و نهم ليگ دسته يك  سپاس
فوتبال باشگاه هاى كشور كه قرار بود روز يكشنبه 22 

تير برگزار شود به روز دوشنبه 23 تير تغيير كرد.
ــنبه 23 تير به  ــاعت 20 روز دوش اين ديدار س
ميزبانى ورزشگاه سردار جنگل رشت برگزار مى شود.

8 تيم ليگ برترى واليبال با 
فدراسيون تسويه حساب كردند

ــت دبيرى فدراسيون واليبال، هشت  با اعلام سرپرس
تيم ليگ برترى مراحل تسويه حساب خود را انجام داده اند 
و اگر ديگر تيم ها در مهلت تعيين شده تسويه نكنند، ليگ 
ــود. به نقل از روابط  ــت تيم برگزار مى ش 99 با همين هش
ــيون واليبال، ميلاد تقوى با يادآورى تمديد  عمومى فدراس
ــال برگه تسويه حساب مالى باشگاه ها  10 روزه مهلت ارس
ــيون واليبال گفت: بنا به  ــكاران، كادرفنى و فدراس با ورزش
ــرايط  ــگاه ها و با توجه به ش ــت مديران عامل باش درخواس
ــيوع ويروس كوويد 19 در برخى استان هاى  گسترش و ش
ــاب مالى باشگاه ها تا  ــور، مهلت ارسال برگه تسويه حس كش
ــت  ــد. وى تصريح كرد: تاكنون هش ــاه تمديد ش 24 تيرم
باشگاه ليگ برترى اقدامات لازم براى تسويه بدهى گذشته 
را انجام داده اند و فدراسيون واليبال بر اساس برنامه تدوين 
شده حركت مى كند. در صورتى كه ساير باشگاه ها به موقع 
ــال 99 با  اقدامات لازم را انجام ندهند، ليگ برتر مردان س

هشت تيم برگزار خواهد شد.

ــى در انتظار فرهاد مجيدى و  ساعات حساس
تيمش است. ساعاتى كه روى بحث شانس كسب 

سهميه استقلال تاثيرگذار است.
ــگاه استقلال اعلام كرد تست  بعد از آنكه باش
ــامل  ــگاه كه ش كروناى 13 نفر از اعضاى اين باش
ــود، مثبت اعلام  8 نفر از بازيكنان اين تيم مى ش
شده است، سازمان ليگ ترجيح داد خود مستقلا 
به قضيه ورود كرده و از استقلالى ها مجددا تست 
ــتى كه نتايجش مى تواند جايگاه  كرونا بگيرد. تس

استقلال در ليگ برتر را مشخص كند.
ــد بيش از 25 درصد از  پس از آنكه اعلام ش
اعضاى تيم استقلال كرونايى شده اند و بازى اين 
ــده است، اما سازمان  تيم مقابل پارس جم لغو ش
ــت و اعلام  ــت ها را قبول نداش ليگ نتايج اين تس
ــگاه مورد  ــد زير نظر آزمايش ــان باي كرد آبى پوش
ــت بدهند تا چنانچه نتايج  اعتماد آنها، مجدداً تس
ــم لغو و در  ــود، ديدارهاى اين تي ــه مانند قبل ب ب
ــورت موضوع به كميته انضباطى برود.   غير اين ص
حالا ساعات حساسى پيش روى استقلالى ها و به 
ــاد كه چند روز قبل  ــت. فره خصوص مجيدى اس
در مصاحبه با رسانه رسمى باشگاه استقلال اعلام 
كرده بود كه هم سهميه مى گيرد و هم از مرحله 
ــيا صعود مى كند و از همه مهمتر در  گروهى آس
ــد، حالا بايد  ــى نيز به قهرمانى مى رس جام حذف
اميدوار باشد كه اتفاقات مطابق ميلش رقم بخورد.

ــا كمتر از ميزان  ــتقلالى ه  اگر مبتلاهاى اس
ــده باشد، علاوه بر مسائل انضباطى، بدين  اعلام ش
ــتقلال بايد ديدارهاى آينده اش  ــت كه اس معناس
ــپاهان را برگزار  ــل تراكتور، صنعت نفت و س مقاب
ــدون تعداد بالاى بازيكنان كرونايى  كند. آن هم ب
و ساير مصدومانش. اتفاق ناخوشايندى كه ممكن 
است استقلال را از سهميه ى آسيايى دور و دورتر 
ــه فرهاد عملا از  ــى از وعده هاى 3 گان كند و يك
ــت ها  ــت برود. در عين حال مثبت بودن تس دس
ــكل ديگرى براى آبى ها خواهد بود كه امسال  مش
ــوده را تحمل  ــكل و مصيبتى كه ممكن ب هر مش

كرده اند.
ــدار جنجالى تيمش با  مجيدى كه بعد از دي
ــتاگرامى كه اكنون آن  ــت اينس فولاد در يك پس
ــا در مقابل ــه بود تك و تنه ــذف كرده، گفت را ح

ــتاد، اين بار خودش نيز   بى عدالتى ها خواهد ايس
در سكوت خبرى مديران استقلال، سكوت كرده.

هر چه كه هست بايد منتظر ماند و ديد نتايج 
ــازمان ليگ از استقلالى ها  تست گيرى مجدد س
چه خواهد شد و تكليف ديدار آبى هاى پايتخت با 

پارس جنوبى به كجا خواهد انجاميد.
*با چه زبانى بگوييم «بازيكنان استقلال 

كرونا دارند»
ــتقلال گفت:  ــگاه اس  رئس هيئت مديره باش
ــخص است. ديگر با چه زبانى بگويم  همه چيز مش
ــا گرفتند، اگر اين طور نبود  كه بازيكنان مان كرون

بازى مى كرديم.
ــنبه پس از  ــل زاده روز دوش ــماعيل خلي اس
ــتقلال در  ــگاه اس ــه هيئت مديره باش اتمام جلس
ــت: اين نشست براى  جمع خبرنگاران اظهار داش
ــكلات باشگاه برگزار شد. قسمتى ديگر از  حل مش
ــاى امروز به اتفاقاتى كه براى تيم افتاده  صحبت ه
ــلاى تعدادى از اعضاى تيم به ويروس كرونا،  و ابت

اختصاص يافت.
ــدره آ  ــكايت آن ــاى ش ــورد پرونده ه وى در م
ــتقلال افزود:  ــفر از اس ــتراماچونى و وينفرد ش اس
ــرح ــاره مط ــن ب ــى در اي ــه صحبت ــه هيچ وج ب

 نشد.
خليل زاده در مورد آزمايش مجددى كه قرار 

ــت از آبى پوشان گرفته شود، تصريح كرد: همه  اس
ــا گرفتند. پيش از  ــد كه بازيكنان ما كرون مى دانن
ــده  ــه اين ويروس مبتلا ش ــم من خودم ب اين ه
ــوخى بردار نيست. من پيش از اين  بودم. كرونا ش
ــف برگزارى فوتبال در  ــلام كرده بودم كه مخال اع
ــتم اما از تصميم فدراسيون اطاعت  اين مقطع هس

كرديم.
ــگاه استقلال تصريح  رئيس هيئت مديره باش
ــداد مبتلايان از 25 هم فراتر رفته  كرد: ميزان تع
ــكل ايجاد كرده است. امروز  ــتقلال مش و براى اس
ــد تيم ديگر هم  ــتقلال چن مى بينيد به غير از اس
ــت: در مورد  ــدند.وى گف ــكل مواجه ش با اين مش
ــدارم اما حال  ــدن بازيكنان اطلاعى ن ــترى ش بس

عمومى آنان خوب نيست.
ــت هاى  ــى تس ــتى آزماي ــورد راس وى در م
ــتم اما  ــك نيس ــح كرد: من پزش ــان تصري بازيكن
ــه كدام بازيكن  ــگاه به ما اعلام مى كند ك آزمايش

كرونا دارد.
ــئولان پارس  ــل زاده در مورد ادعاى مس خلي
جنوبى جم كه خواهان اعلام شدن نتيجه بازى لغو 
شده روز يكشنبه، به نفع خودشان هستند، گفت: 

اين خواسته غير منطقى است. مگر مى شود فردى 
ــد ادعا كند كه كرونا گرفته است؟  كه مبتلا نباش

جواب تست ها مشخص است.
ــخ به اين پرسش كه تكليف ديگر  وى در پاس
ــابقات استقلال در ادامه فصل چه خواهد شد،  مس

گفت: اين موضوع را بايد فدراسيون پاسخ دهد.
ــود  ــه گفته مى ش ــورد اينك ــل زاده در م خلي
تمرينات تيم ها بايد پا برجا باشد نيز تصريح كرد: 
ــد. بهتر  ــه مطرح نش در اين مورد چيزى در جلس
ــاره نظر بدهد.  ــعادتمند در اين ب ــت احمد س اس
ــگاه در همين راستا جلساتى را با  مدير عامل باش

مسئولان سازمان ليگ برگزار خواهد كرد.
رئيس هيئت مديره باشگاه استقلال در مورد 
ــر از اعضاى هيئت  ــت حجت نظرى يكى ديگ غيب
ــگاه در  ــت: او با مديرعامل باش ــگاه گف مديره باش
ــت هماهنگى هاى لازم  مورد غيبتش در اين نشس

را انجام داده بود.
ــه زبانى بگوييم،  ــل زاده تاكيد كرد: با چ خلي
ــا گرفتند. مگر ما  ــاس»، بازيكنان ما كرون «ايهالن
ــازى نكرديم؟ چه اتفاقى  افتاد؟ تيم  مقابل فولاد ب
ــت. من مبتلا شدم.  ــده اس ما دچار اين بحران ش
ــك تيم هم  ــح االله زاده كرونا گرفت. پزش ــى فت عل

همينطور.
ــا از بازيكنان فردى در  وى در مورد اينكه آي
بيمارستان بسترى شده است يا خير، اظهار داشت: 
ــدن بازيكنان اطلاع ندارم. طبق  من از بسترى ش
ــت و در  اطلاعات من حال عمومى آنها خوب نيس
قرنطينه خانگى هستند. آنها هم بايد دستورات را 

پزشك را رعايت كنند.
ــتقلال در دو بازى  وى در خصوص اينكه اس
ــب  ــته نتايج خوبى كس ــرش در ليگ نتوانس اخي
ــا فولاد ما چيزى  ــه كرد: آيا در بازى ب كند، اضاف
ــتيم؟ در اهواز عدالت رعايت نشد. رئيس  كم داش
ــورد اينكه  ــتقلال در م ــگاه اس هيئت مديره باش
ــى 50 نفره  ــدى چند روز پيش مهمان مهدى قائ
ــان هم در آن حضور  ــه كه تعدادى از بازيكن گرفت
داشتند، تصريح كرد: اطلاعى در اين زمينه ندارم.

وى در مورد تغييرات در استقلال براى فصل 
آينده نيز عنوان كرد: امروز هيچ بحثى در اين باره 
نشد. بهتر است مديرعامل باشگاه سؤال كنيد؛ زيرا 
ــت و مى تواند بهتر صحبت  ــئول اجرايى اس او مس

كند.

پيشكسوت فوتبال ايران:

پرسپوليس با حسادت ها قهرمان مى شود
نمى توان فوتبال را تعليق كرد

ــا و اتفاقات رخ داده  ــاره به بازى ه ــوت فوتبال ايران با اش پيشكس
ــگاه هاى درگير كرونا حق  ــگ برتر فوتبال ايران گفت: من به باش در لي

مى دهم كنار بكشند چون چيزى مهم تر از سلامتى وجود ندارد.
حسين كلانى در خصوص عدم برگزارى بازى هاى استقلال - پارس 
ــتقلال  ــاجى به دليل ابتلاى تعدادى از بازيكنان اس جنوبى و فولاد - نس
ــتقلال و فولاد  تهران و فولاد به ويروس كرونا گفت: به نظرم تيم هاى اس
ــت. اگر واقعاً  ــام مى دهند. پاى جان آدمى در ميان اس ــتى انج كار درس
ــخيص بر ابتلاى اعضاى آنها به كرونا هست بايد از اين تصميم دفاع  تش
كرد. چيزى مهم تر از سلامتى وجود ندارد و به مديران اين باشگاه ها بايد 

كاملاً حق داد كه نخواهند با جان افراد بازى كنند.
ــتند و  ــت ها در ديد هس ــناس فوتبال ايران افزود: فوتباليس كارش
ابتلاى آنها مى تواند جامعه را به شوك ببرد. تمام اركان فعلى كه درگير 

فوتبال شده اند بايد از سلامتى خود اطمينان كسب كنند.
ــط  ــتى توس كلانى راجع به انتقاداتى كه از عدم رعايت امور بهداش
ــاره كرد و گفت: من  ــان پزشكى بازى هاى ليگ برتر مى شود، اش بازرس

ــط سازمان ليگ و به تبع  در جريان جزئيات روند رعايت پروتكل ها توس
ــتم. اميدوارم تمام موارد رعايت شود تا  ــگاه هاى ليگ برترى نيس آن باش
ــمى كامل در ميدان مسابقه حاضر  اعضاى تيم ها با آرامش ذهنى و جس
ــوند. وظيفه سازمان ليگ و فدراسيون فوتبال است كه تمام مشكلات  ش
ــا را حل كند. بايد بپذيريم كه فوتبال يكى از پديده هاى اجتماعى  تيم ه
ــت. نمى توان آن را براى هميشه به تعليق  در دنيا و به خصوص ايران اس
ــوت پرسپوليس راجع به دو برد اين تيم با شروع دوباره  درآورد. پيشكس
رقابت هاى ليگ برتر و تقويت احتمال كسب چهارمين قهرمانى متوالى، 
ــپوليس توانست خيلى خوب  ــروع دوباره بازى ها پرس تصريح كرد: در ش
كارش را دنبال كند. با وجود حسادت ها و مشكلاتى كه براى پرسپوليس 
ــت كه  ــد، اين تيم خوب نتيجه گرفت و حالا وقتش اس ــه وجود آوردن ب
ــپوليس  ــم اين تيم ثبت كنيم. بازيكنان پرس قهرمانى ليگ برتر را به اس
ــابقه  ــادت ها، مردانه مى جنگند و همه چيز را در زمين مس با وجود حس
ــزود: اى كاش  ــتند. كلانى اف ــد. آنها لايق قهرمانى هس ــن مى كنن تعيي
ــكيلات را قبول  ــپوليس در صورتى كه تفكر موجود در تش رقيبان پرس

ندارند، سكوت كنند و شرافت در رقابت را بر هم نريزند.
ــنهاد خود مبنى بر ايجاد  ــوت پرسپوليس در پايان از پيش پيشكس
اتحاديه هاى فوتبالى در اركان مختلف فوتبال ايران صحبت كرد و گفت: 
ــكلات  ــود مش ــكيل نش تا زمانى كه اتحاديه هاى مختلف در فوتبال تش
ــن فكر مى كنم چنين  ــود. م ــوط به مديريت فوتبال هم حل نمى ش مرب
ــيه فوتبال  ــد صحيح و بى حاش نهادهايى مى توانند كمك فراوانى به رش

كنند.

استقلال و فرهاد مجيدى در برزخ تست
رئيس هيئت مديره باشگاه استقلال: با چه زبانى بگوييم «بازيكنان استقلال كرونا دارند»

نش گز از انتخا خه
خبر

با اين ليگ، تيم ملى هم ضربه مى خورد

ــر بازى هاى بى كيفيت  ــناس فوتبال مى گويد به خاط ــك كارش ي
ــته  ــگ، تيم ملى ايران هم نمى تواند بازيكنان خوب و باكيفيتى داش لي

باشد و از اين اتفاقات ضربه مى خورد.
ــابقات ليگ برتر  ــم پوردرباره برگزارى دو هفته از مس ابراهيم قاس
ــيوع كرونا و كيفيت مسابقات گفت: به دليل مشكلات مربوط  بعد از ش
به شيوع كرونا، تيم ها نتوانستند به خوبى آماده شروع مجدد مسابقات 
ــت و از طرفى ميان تيم ها و متوليان  ــوند. كيفيت بازى ها پايين اس ش
مسابقات درگيرى به وجود آمده است. كرونا روى همه چيز اثر گذاشته 
است. استقلال و فولاد هم بازى نكردند كه اين اتفاق به مشكلات دامن 

مى زند.
ــدام تيم ها بهتر از  ــال در واكنش به اينكه ك ــناس فوتب اين كارش
ــروع مجدد فصل آماده شدند، اظهار كرد: نمى توان از  سايرين براى ش
ــهرخودرو بازى هاى  روى برد و باخت ارزيابى كرد. به طور مثال اگر ش
ــازى خوبى داشته، بلكه  ــت كه آماده س خود را برده، به اين دليل نيس
ــت حداقل هاى آماده سازى ليگ را هم طى كند.  رقيب اين تيم نتوانس
ــكلات در فوتبال بسيار جدى است و برخى تيم ها پول انجام تست  مش
ــتان اشاره كرد كه شروع خوبى  كرونا را هم ندارند. وى به فولاد خوزس
در ليگ برتر داشته و افزود: اين تيم از نظر مالى غنى تر از سايرين است 
ــترى دارد. آنها خيلى راحت امور مديريتى را پيش بردند  و امكانات بيش
و نتايج خوبى هم گرفتند. به اعتقاد من موفقيت نسبى پرسپوليس هم 
ــائل روحى و روانى است. خيلى راحت وارد زمين مى شوند  به علت مس
تا قهرمانى را به دست بياورند. سرمربى سابق صنعت نفت آبادان درباره 
اينكه با وضعيت كنونى، اسكوچيچ قادر به انتخاب بازيكنان باكيفيت از 
ــى ليگ پويايى نداريد، نمى توانيد  ــال ايران خواهد بود، گفت: وقت فوتب
بازيكن خوبى پرورش دهيد. در نتيجه تيم ملى هم خوب نخواهد بود و 
ضربه مى بيند. البته نكته روشن اين است كه رقباى ما فوتبال باشگاهى 

خود را شروع نكردند و از ما عقب تر هستند.
ــلاف 12 امتيازى  ــه با اخت ــؤال ك ــخ به اين س ــم پور در پاس قاس
ــپوليس و رقبا، بايد قهرمان را مشخص شده دانست يا خير، تاكيد  پرس

كرد: تا حدود بسيار زيادى مشخص است اما فوتبال فراز و نشيب دارد. 
اگر پرسپوليس پنج باخت پشت سر هم بياورد و تيم هاى تعقيب كننده 
خوب بازى كنند، اختلاف امتياز از بين مى رود و اين اتفاق، غيرممكن 
ــت. در سال 2014 كسى فكر نمى كرد برزيل در خانه هفت گل از  نيس
آلمان بخورد. الان هم امكان اينكه پرسپوليس دچار مشكل شود وجود 
ــناس با بيان اينكه فوتبال بدون  ــت. اين كارش دارد و دور از انتظار نيس
ــى دنبال جذابيت  ــود، گفت: الان كس ــت و زيبايى دنبال مى ش جذابي
نيست. همه مى خواهند ببرند. در فصول گذشته هم به علت حساسيت 
هاى جدول، كيفيت بازى ها افت مى كرد. وقتى فوتبال نتيجه گرا شود 
كسى دنبال تماشاگرپسند بودن نيست. حتى پرسپوليس هم با احتياط 
ــتر دنبال نباختن است. وى درباره تعلل فدراسيون  بازى مى كند و بيش
ــازمان ليگ در تصميم گيرى و اتفاقاتى كه به واسطه شيوع  فوتبال و س
كرونا در تيم هاى استقلال و فولاد رقم خورد و رقباى آنها هم بدون تيم 
ــدند، گفت: بحث كرونا روى همه چيز اثر گذاشته  مهمان وارد زمين ش
ــازمان ليگ هيچ اختيار و قدرتى ندارند. در اين  ــت. فدراسيون و س اس
ــود دارد؟ همه چيزمان به هم مى آيد.  ــور در كدام نهاد، برنامه وج كش
ــد برنامه ريزى كند. از قبل هم  ــيونى كه صاحب ندارد، نمى توان فدراس
ــت كه با گذاشتن يك نفر به عنوان رئيس،  همينطور بود و اينطور نيس
مشكلات حل شوند. فوتبال طايفه اى اداره مى شود. ما با فسادى روبه 

رو هستيم كه از از كرونا و سرطان هم بدتر است.

اولتيماتوم استقلال به فرهاد مجيدى رد شد
بازيكن دروغ نمى گويد!

رئيس هيئت مديره استقلال با تاكيد بر اينكه سرمربى اين تيم مورد 
ــرار دارد، گفت: در خصوص اولتيماتوم به فرهاد مجيدى بحثى  حمايت ق

مطرح نشده و ما سرمربى تيم به طور كامل حمايت خواهيم كرد.
ــماعيل خليل زاده در پايان جلسه هيئت مديره باشگاه استقلال   اس
ــنبه برگزار شد در اين مورد گفت: اين جلسه به منظور  كه عصر روز دوش
ــده در خصوص كرونا  ــى پيش آم ــگاه پيرامون حواش ــكلات باش حل مش
ــد و مباحث مطروحه نيز به همين موضوع باز مى گشت و در  ــكيل ش تش
اين جلسه هيچ بحثى در خصوص شفر يا استراماچونى و بدهى به اين دو 

مربى سابق مطرح نشد.
ــل زاده در خصوص ابتلاى اعضاى تيم به كرونا گفت: اين را كه  خلي
همه مى دانند بچه هاى ما كرونا گرفتند. چرا بايد بازيكنى كه كرونا گرفته 
دروغ بگويد؟ اگر اينطور نبود مى رفتيم و با پارس جنوبى بازى مى كرديم. 
ــتيم و خيلى  مگر با فولاد بازى نكرديم؟ اما امروز گرفتار اين ويروس هس

وى افزود: من خودم اين بيمارى را تجربه كردم و مى دانم بيمار چه از بچه هاى ما در قرنطينه خانگى به سر مى برند. 

ــختى را تجربه مى كند. از روز نخست هم با برگزارى مسابقات  ــرايط س ش
مخالف بودم و بارها هم مصاحبه كردم اما موثر نشد. 

رئيس هيئت مديره آبى ها در خصوص نتيجه بازى استقلال و پارس 
ــيون و سازمان ليگ بايد مشخص  جنوبى گفت: تكليف اين بازى را فدراس
ــود را هم سازمان ليگ بايد  كنند و حتى اين كه بازى بعدى ما چه مى ش
ــگاه گفت:  ــخص كند. خليل زاده در خصوص اختلاف دو كارگزار باش مش
اختلافات رفع شده و كارگزار جديد كه اتفاقا بسيار هم توانمند است دارد 

با قدرت به كارش ادامه مى دهد و مشكلى از اين بابت نيست.
وى با ابراز بى اطلاعى از برگزارى مهمانى با حضور 50 نفر از اعضاى 
ــه داد: در خصوص فصل آينده هم  ــتقلال در منزل مهدى قائدى، ادام اس

بحثى در جلسه هيئت مديره مطرح نشد.
ــگاه استقلال در خاتمه تصريح كرد: چيزى  رئيس هيئت مديره باش
ــرمربى تيم  ــنيده ام و ما از س در خصوص اولتيماتوم به فرهاد مجيدى نش

حمايت خواهيم كرد.


